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1. Usvajanje dnevnog reda  

 

Dnevni red je usvojen bez izmene  

 

2. Razmatranje  Nacrta krivičnog zakonika Republike Kosova br. 06/L-074 

 

Predsednica   - podnela na razmatranje Nacrta – krivičnog zakonika Republike Kosova i rekla je 

da već dve nedelje Ministarstvo pravde  procesiralo u Skupštini Nacrtog – krivičnog zakonika 

Republike Kosova. Imajući u vidu da je ovaj dokumenat  veoma važan pozvala ministra pravde, 

g. Tahiri da bude prisutan u ovom susretu, kako bi obrazložio procesiranje ovog krivičnog – 

zakonika i radi obaveštenja komisije i prisutne o izmenama koje sadrži ovaj  nacrt – zakonika i 

pozvala ministra da uzme reč.  

 

Abelard Tahiri – na početku je zahvalio komisiju  za razmatranje sa prioritetom Nacrta – 

krivičnog zakonika Republike Kosova kao jednog od naj značajnijih zakonodavnih akata  

Ministarstva pravde. Proces izrade i izmena  u Nacrtu – krivičnog zakonika bio je vrlo 

transparentan stručan  i sve obuhvatan proces. Niz meseci  pored institucija oblasti iz pravosuđa 

učestvovali i razni konzorcijumi civilnog društva, medija, međunarodnih institucija za ljudska 

prava, koje u ovom procesu razmotrili i razmenili ideje o izmeni preko 100 članova Krivičnog 

zakonika. Ovaj nacrt – zakonika je u potpunoj skladi sa standardima Evropske unije i obeležava 

unapređenje reforme pravosudnog sistema u Republici Kosova. Rukovođeni smo se sa  tri  

osnovnih načela  koji su uticali  u izradi ovih izmena. Prvo, jasno utvrđivanje vladavine zakona u 

borbi protiv korupcije i organizovanog kriminala. Drugo, ogromna fleksibilnost u radu  nezavisnih 

organa za sprovođenje zakona, i treće, zaštita, promovisanje i unapređenje nocija o ljudskim 

pravima.  

 

Ove izmene i ovaj pristup, mogu reči da je ponos kojeg će  pružati Krivični zakonik koji 

ekskluzivno je zasnovan  na ustavnim načelima  države prava, ravnopravnosti pred zakonom  i to 

bez alternativno u slučajevima određivanja krivice i izricanja kazne. Kompletiranje ovog zakonika 

kao i rad u popunjavanju  Zakonika o krivičnom postupku, koji će ubrzo biti spreman, predstavljaju 

veoma značajan korak u razvoju sistema pravosuđa. To omogućava efikasan rad u rigoroznom 

sprovođenju pravosudni standarda, kao i intenziviranje naših napora, kao i institucije u jednoj 

dimenziji sasvim novoj. Pored toga što osigurava efikasnu vladavinu zakona za naše građane, jača  

i garantuje  evropsku perspektivu Republike Kosova.  

 

Glavni  preispitani segmenti u Krivičnom zakoniku su sledeći:  u delima gde učestvuju u okviru 

organizovanog kriminala i korupcije, preispitani su i izrađeni devetnaest članova, za 

omogućavanje efikasnog gonjenja kriminalnih aktivnosti koji se dešavaju u kontekstu  

organizovanog kriminala i korupcije. Ovi članovi pokriju niz  aktivnosti  od šverca do prevare i 

proizvodnje štetnih proizvoda, kao i utvrđivanje u krivičnim delima korupcije, zloupotrebu  

službenog položaja od zvaničnih autoriteta, primanje i davanje mita, prevara  u službenoj dužnosti 

i dr., davanjem snažnog odgovora na zahteve za sprečavanje koruptivnih radnji na nivou  

obavljanja službene dužnosti.  

 

 

 



 

 

  

 Izmene, takođe, postigli su rokovi zastarelosti  za ova krivična dela tako da je unapređena 

odlučnost za  rešavanje ovih problema koje češće puta pravedno  bili su predmet kritike. To im 

više daje vremena sudovima za rešavanje slučajeva koji se odnose sa  organizovanim kriminalom 

i korupcijom. Takoše u okviru ispunjavanja evropske  agende za reforme,  gde je preporučena 

izrada politike za suspenziju javnih zvaničnika u slučaju podizanja optužnice za korupciju, mi smo 

izradili koncept dokumenat kako bi preporuka bila uključena u zakoniku.  s toga, predloženi su 

novi amandmani koji zabranjuju  službeno licu obavljanje funkcije u javnoj administraciji, ili u 

javnoj službi do  10. godina od izricanja posuđujuće presude. Ova odredba predviđa da kada javni 

zvaničnik kažnjava zbog krivičnog dela korupcije,  njemu se zabranjuje obavljanje funkcije u 

javnoj službi do 10 godina. Do kazne  zbog krivičnih dela nadovezanih za korupciju, gde kod je 

bilo moguće povećane su izvršene su  komulativno umesto alternativnih. Ove mere su  naša 

posvećenost za zaštitu integriteta  naših institucija za sprečavanje i suzbijanje korupcije u 

kontinuitetu. Takođe što se tiče konfiskacije imovine stečene krivičnom delom, kao i dalje 

utvrđivanje naše zakonodavne politike bila je  kontinuirana među institucionalna konstatacija kao 

i sa našim prijateljima za razvoj. Ovo pitanje će biti  predmet tretiranja u Zakoniku o krivičnom 

postupku i Zakonu o proširenim nadležnostima koji su  pri kraju završetka.  

 

U ovom krivičnom zakoniku postoje konkretne izmene  u pogledu  odstupanja od  plaćanja poreza, 

obavezujući carinskih tarifa, krivičnih dela u vezi sa  proizvodima u akcizi, krivična dela pranja 

novca, krivična dela za zloupotrebu subvencija i donacija, to će dati drugu dimenziju naših 

institucionalnih napora u vezi s tim. Što se tiče ljudskih prava, nove izmene predviđaju članove za 

zločine mržnje  i specifičnih kazni podignutih zbog  dela koja su motivisana za mržnju prema 

određenim grupama. Takođe je izrađeni novi članovi koji tretiraju zaštitu žena i nasilje unutar 

porodičnih odnosa, kao i  seksualnog zlostavljanja. Takođe su povećane i kazne za izvršioce 

krivičnih dela uključujući i krivična dela  trgovine  ljudima za seksualno korišćeno korišćenje i 

povećane su kazne zbog krivičnih dela protiv dece.  Znači, krivična dela koja se povezuju sa  

sprečavanjem terorizma,  i postoje preko 20. članova koja se odnose sa terorizmom, dodavane u 

skladu sa posebnim direktivama i najboljim međunarodnim praksama koje su povezane u oblasti 

finansiranja, kao posledica da prečišćavanju njihov put u tim  aktivnostima. Smatram da se ovaj 

akt sa svim analizama, komentarima, uključenje transparentnosti kojeg su  okarakterisale,  

predstavlja  konsolidovanog nacrta koji s jedne strane adresira mnogobrojne konkretne probleme  

s kojima se suočava naše društvo kao što je korupcija ili organizovani kriminal, dok s druge strane 

obeležava visok progres u našem pravosudnom sistemu. Na kraju je zahtevao da u okviru  komisije 

daje prioritet  razmatranju  Nacrta – zakonika Republike Kosova koji pored ostalog što će ispuniti 

zahtev  EU-a za snaženje borbe  protiv korupcije kao i potrebe institucija za sprovođenje zakona, 

jasno opredeljenje i pravna sigurnost za naše građane, neposredno reflektira u procesu  za 

liberalizaciju viza.  

 

Predsednica    - je rekla da smo puno diskutovali u vezi sa  institucijama protiv korupcije, koja 

vode borbu protiv korupcije. Mi nastavljamo da imamo  mnoge institucije ili agencije, bilo u okviru 

policije, tužilaštva, koja se bave borbom protiv korupcije, s druge strane nemamo konkretne 

rezultate. Češće puta  sam naglasila činjenicu da je vrlo značajno da imamo posebne institucije 

koje će se baviti jedino borbom protiv organizovanog kriminala i korupcije, sa posbnim naglaskom 



da se formira departman  u sudu koji će se baviti slučajevima korupcije i organizovanog kriminala,  

ali takođe i stručne sudije i tužioca mada sada imamo specijalnog suda, ali ne za čitavu našu 

teritoriju i ne u okviru našeg sistema pravosuđa.  U izveštaju o napretku Evropske unije se ističe 

da zbog nedostatka profesionalizma mnogih sudije i tužilaca  u slučajevima korupcije. Znači  i 

danas se suočavamo nedostatkom  ljudskih kapaciteta i profesionalizma za tretiranje  ovih 

slučajeva  gde češće puta se završavaju sa  kažnjivim presudama. Što se tiče  slučajeva zastarelosti  

ovi slučajevi  postoje, ali smatram da imajući u vidu činjenicu da mnogi slučajevi korupcije su 

zastareli, ponekad namerno i bez namerno, ali u većini slučajeva  namerno,  zašto  ne vode računa 

da slučajevi korupcije ne budu zastareli, možda to bi bilo od koristi i u borbi protiv organizovanog 

kriminala i korupcije. Postoji pojedini članovi  koji osteljivo razlikuju ovu kategoriju, izvršene su 

znatne promene, ali bilo je i drugih slučajeva da nasilje prema ženama bude tretirana posebnim 

članom u Nacrtu – krivičnog zakonika i pitala je da li je bilo predloga  da bude poseban član ili 

posebno poglavlje  nasilja prema ženama? takođe je istakla da je primećeno i u ovom krivičnom 

zakoniku da su  obuhvaćena krivična dela protiv  komunalnih usluga da li smatrate da su 

obuhvaćene u drugim članovima  i da nije bilo potrebno da bude posebno poglavlje? Takođe u 

članovima što se tiče trgovine ljudskim bićima  postoji avanziranje od Aktuelnog zakonika. Na 

osnovu vašeg dopisa vidi se da je potrebno ubrzati procedure za tretiranje Nacrta zakonika,  ali za  

Komisiju  za zakonodavstvo  to je velika opterećenost  da ovakav značajan zakonik  bude tretiran  

za kratko vreme. Na kraju g. Haxhiu pitala je da li je uslov  za liberalizaciju viza usvajanje   ovog 

nacrta – krivičnog zakonika.  

 

HajdarBeqa  - je rekao da Ministarstvo pravde radi punom dinamikom u donošenju pravne 

infrastrukture potrebna za suzbijanje korupcije i organizovanog kriminala kao crne tačke na 

osnovu izveštaja napretka i u prošlosti. U stvari  krivični zakon je neposredno povezan sa  

liberalizacijom viza i od sto izmenjenih članova, devetnaest članova tretiraju korupciju i 

organizovanog kriminala. Znači da je dao prioritet  organizovanom kriminalu i korupciji. Što se 

tiče postizanja rokova da ne dolazi do zastarelosti Ministarstvo je dobro postupila  jer treba imati 

određen rok, ali istovremeno smatram da sud treba imati svoju dinamičnu agendu, kako bi 

razmotrila predmete u predviđenom roku. Treba imati u vidu i pretpostavljanje nevinosti jer ne 

možemo izaći van Ustava, ali ipak je pozitivan korak da kažnjene osobe za kriminalitet i korupciju, 

deset godina nemaju pravo da obavljaju svoju funkciju. Takođe i konfiskacija imovine stečene 

krivičnom delom, smatram da je pozitivan korak. I odstupanje od plaćanja poreza,takse,carine koje 

su povezane sa komunalijama je značajan korak ne samo u tom pogledu možemo imati jaku državu 

i jak budžet za suzbijanje sive ekonomije. Na kraju rekao je da ovaj zakonik avanziran u svim 

oblastima sa posebnim naglaskom prema nasilji u porodici, s toga treba doneti i da stupa na snagu 

što pre. 

 

Predsednica -  je istakla da nakon što je Vlada procesirala ovog nacrta – zakonika u Skupštini, 

rečeno je  da je predviđena odredba kako bi zvaničnici prema kojima je podignuta optužnica za 

korupciju budu suspendovani  sa radnog mesta. To ne stoji iz razloga da ova odredba treba biti u 

Zakonu o krivičnom postupku a ne u Krivičnom zakoniku.  

 

Bilall Sherifi -  je rekao da mnogobrojne izvršene izmene  za razmatranje u ovom kraćem 

vremenskom periodu, i ponavljam pitanje koje je postavio g. Beqa da li je uslov  i za liberalizaciju 

viza ili je sugestija da se  donosi sa ciljem da borba protiv negativnih pojava bude efikasna.  



Igor Simić-   je rekao da mi je drago što ste ovde sa nama budući da imam neka pitanja koja su od 

ključnog značaja za normalan rad, ne samo ministarstva već i za vladavinu prava na Kosovu. Dok 

kod  postojećeg Krivičnog zakona Kosova, nakon analize od strane Albanaca koji su studirali 

Albanologiju i dobro poznaju srpski jezik, oni su uočili  2000, 2100 terminološke greške, i 1300 

gramatičke greške i pravopisnih grešaka. Poštovani ministar zamislite situaciju u kojoj se nalazi 

neko optužen ili svedok na nekom procesu i imamo različite verzije teksta na albanskom i srpskom 

jeziku u Krivičnom zakoniku, to daje više  slobodu tužiocu i sudije i stranke u postupku prilikom 

odlučivanja o nekim pitanjima. Takođe, kada je sud premešten iz Mitrovice u Vučitrnu je bilo 

slučajeva kada je sudski proces i stranka  u procesu bili  različitog  nacionaliteta sudski proces 

vođen bez obezbeđivanja prevoda. Dok ljudi su čekali ishod suđenja već  ako su im  postavili lisice 

znali  da su proglašeni krivim i ukoliko nisu im postavljeni lisice shvatili  da su slobodni, zatim je 

spomenuo još neke primere koji su se desili zbog nerazumevanja jezika jer nije bilo prevodilaca 

na sudu. Takođe, je zahtevao kada je reč o Krivičnom zakoniku da se vrši lektura, da  Zakonik 

kvalitativno bude preveden i ne dolaze u situaciju da podnesu 500 amandmana i neko da kaže da  

srpski poslanici blokiraju usvajanje Krivičnog zakonika. Mi imamo odgovornost prema građanima 

i oni mogu reći kako  glasate takav kodeks i pada na nas, da smo mi učestvovali u povredi. 

Integracija pravosuđa na severu se vodi i suočava se sa nedostatkom prevodilaca, gde je ukupno 

pet prevodilaca koji treba da prevedu više od 20 hiljada predmeta, što nije pravedno. Na kraju je 

tražio da se usvoji  neki akt radi omogućavanja, a ubeđen je da će i kolege poslanici to podržati sa 

ciljem da se obezbede sredstva za normalno funkcionisanje pravosudnog sistema.  

 

Sami Kurteshi  - je rekao da ovom tekstu nedostaje unutrašnja analiza pogotovo jezička jer su 

pojedina pitanja  problematična. Rekao je da  upotreba neustavnih koncepata na primer član 5. koji 

ističe: „ Da izvršiocu  krivičnog dela mogu  negirati ili ograničiti određena prava“, znači prema 

Ustavu Republike Kosova ne negira se pravo, ona se ograničava. Dok kod definicije krivičnog 

dela bio je zainteresovan da bude informisan da li je prevod ili formulacija  ali smatra da je greška 

u prevodu. Prema njemu definicija krivičnog dela treba imati karakter, treba imati kategoriju, da 

se utvrđuj koje su one kategorije, kako se izdvajaju, koje kriterijume treba ispuniti. Takođe izrada 

ovog zakona nije mnogo stručna. Takođe je pitao  da li je trebalo jedino da se menjaju ova pitanja 

ili postoji druga? Dok upoređivanje sa drugim zemljama bilo bi vrlo značajno. Na kraju  nakon što 

je imao tehničke i jezičke kao i sadržinske primedbe predložio je da se ispita još jednom pažljivo 

Nacrt – krivičnog zakonika Republike Kosova. 

 

Korab Sejdiu  - imajući u vidu  vanredni značaj  ovog zakona za našu društvu, verujem da je naša 

obaveza  da što pre procesiramo, ali ne žrtvovanjem  na nikakav način kvalitet zakona. Dok što se 

tiče ogromnog značaja tehničke i jezičke prepreke u zakonu treba eliminisati  imajući u vidu da 

takve mogućnosti ima resorno ministarstvo. 

 

Predsednica -   je rekla da podržava ovog nacrta zakonika i u komisiji, ali u plenarnoj sednici, 

mada smatram da ukoliko stupa na snagu, ponovo će imati probleme i suočiti sa organizovanom 

kriminalom i korupcijom,  navodeći da  Kosovo dok ne donosi  Zakon  anti -  mafija ili Zakon o 

konfiskaciji nezakonite imovine nećemo moći kao država suzbiti  organizovanog kriminala. Dok 

i Parlamentarna grupa procesirala Nacrta zakonika na razmatranju i  proveri neopravdane imovine 

i zahtevala  da podržavamo ovu inicijativu, kao što insistirate za podršku ovog nacrta zakona.  

 

 



 

Abelard Tahiri – u vezi sa pitanjem g. Kurteshi rekao je da su naglašene izmene nisu bile uopšte 

deo izmena, ali su  bile kao u aktuelnom zakonu. Dok u vezi pitanja pokrenute od g. Haxhiu o 

specijalnom sudu ili specijalizovanom panelu, rekao je da se ova pitanja tretiraju u okviru  

funkcionalnog ponovnog razmatranja  i da li smatra i da je potrebno da Kosovo ima 

specijalizovanog panela sudija ili specijalnog suda koji će tretirati predmete koji dolaze iz 

specijalnog tužilaštva.  

 

Takođe je rekao da ovo pitanje smo tretirali sa Sudskim savetom i tokom ove godine ćemo dati 

stav kako ćemo tretirati  ovo pitanje u narednom periodu. U vezi sa pitanjem  da li je zahtev 

evropske unije i da su ova pitanja odnose sa vizama, ovaj krivični zakonik kojeg smo mi danas 

dostavili rekao je da članovi koji se povezuju sa suzbijanjem organizovanog kriminala i korupcije 

neposredno se odnosi sa  zahtevom Evropske unije i odnose se sa procesom za liberalizaciju viza. 

Takođe je naglasio da tokom maja meseca ćemo dostaviti Nacrta zakona o proširenim 

nadležnostima za konfiskaciju imovine,  dok na kraju juna meseca ćemo dostaviti Nacrta zakonika 

o krivičnom postupku i dobro bi bilo  da se sarađuje i sa Kancelarijom Evropske unije na Kosovu, 

s toga ovi su rokovi da mi kao  Vlada Republike Kosova i Skupština treba ispuniti. Razumem da 

treba imati više vremena za razmatranje ovih nacrta zakona, ali zahtevam da zbog procesa u kojoj 

se nalazimo za liberalizaciju viza da se  tretiraju  sa prioritetom Nacrt – krivičnog zakonika i da ne 

bude prepreka u procesu  za liberalizaciju viza za naše građane. Dok što se tiče prevoda rekao je 

da ogromni problem zbog  nedostatka stručnih prevodioca pogotovo na srpskom jeziku. Naglasio 

je da imamo  ugovorene usluge, ali uvek se dešavaju takva greška. Mi smo uvek angažovani  da 

radimo što je moguće bolje, ali uvek smo naišli na poteškoća a što se tiče problema  suda u 

Mitrovici i tamo imamo probleme sa prevodom, međutim ovo pitanje je u nadležnosti Sudskog 

saveta Kosova, ali pokušamo da obezbeđujemo finansijska sredstva za ovaj sud kako bi angažovali  

dodatne prevodioce  za građane koji se suočavaju sudskim procesima.  Što se tiče koncept 

dokumenta  za suspenziju, on će biti u  Nacrtu – zakonika o krivinom postupku.  

 

Sami Kurteshi  - je rekao da što se tiče prevoda smatram da kvalitet i količina prevoda pogotovo 

albanski – srpski je u  padanju. Prevod sa srpskog na albanski jezik treba izvršiti  osoba koji 

maternjeg jezika ima srpskog jezika, ali koji vrlo dobro poznaje albanskog jezika. Značajno je da 

imamo stručne prevodioce obzirom da je ovaj nacrt zakona od ogromnog značaja.  

 

Abelard Tahiri    -  je rekao da što se tiče nasilje prema ženama član 248 tretira nasilje u porodici. 

Spreman je za saradnju u vezi sa izmenama i dopunama ovog nacrta zakona. Važno je da izvršene 

izmene u članovima koji se povezuju sa borbom protiv organizovanog kriminala i korupcije i u 

vezi sa  liberalizacijom viza one da se tretiraju  i da se  usvajaju što pre. Dok što se tiče avanziranja 

mi smo bili  pažljivi da ne bude u sukob sa ljudskim pravima što se tiče ovih izmena puno je 

urađeno  u pogledu  zastarelosti krivičnih predmeta. Zbog nedovoljnog kapaciteta pravosuđa i 

tužilaštva, da se produžava rok zastarelosti predmeta. Pored Suda u Prištini koji je  opterećen 

predmetima takođe imamo i opštinskog suda u Prizrenu koji već dve godine nije dozvolio 

zastarelost nijednog predmeta i to je velik uspeh. Verujem da i povećanjem broja sudija će uticati 

i u Opštinskom sudu u Prištini da nemamo  zastarevanje predmeta, pogotovo oni koji su 

nadovezani sa krivičnim delima i zloupotrebe javnog novca. 

 



Bilall Sherifi  - kada imamo u vidu sve ove poteškoće a češće puta dobijemo  konfuzne materijale 

a zatim nemamo dovoljno vreme za ispravku ovih  grešaka, ali problem je  zašto je dostavljen nacrt 

zakona sa takvim greškama. Znači zahteva se da se eliminišu ove nedostatke blagovremeno kako 

bi poslanici ne bi zahtevali  da se tretiraju  ovi zakoni koji su vrlo značajni u procesu poboljšanje 

zakonodavstva jer češće puta radne grupe se vraćaju na grupe  obrađivača.  

 

Abelard Tahiri  - je rekao da pored  Ministarstva pravde bili su angažovani i  šesdeset eksperata 

i glavna grupa bila je sastavljena od  trideset stručnjaka od Sudskog saveta, Tužilačkog saveta, 

razni finansijskih institucija ili  Finansijske inteligencije, Narodnog advokata, Organizacija 

civilnog društva, razni nivou sudija. Znači  radila je ogromna  grupa  od svih mehanizama kako bi 

što bolje izradili ove izmene koje sada su pred vama. Ovaj nacrt zakonika je završen januara 

meseca, ali smo čekali  evropsku komisiju da nam daje zeleno svetlo, da procesiramo dalje, i vreme 

je oduzeo  i prevođenje zatim na srpskom jeziku. Ali prevođenje na srpskom jeziku je  ogroman 

problem i u Ministarstvu pravde ali zahvaljujući saradnji  sa ekspertima Evropske komisije uspeli  

završiti prevod.  

 

 Sami Kurteshi   - je rekao i predložio ministru  da se ovaj nacrt zakonika vrati ponovo u 

ministarstvu za jednu ili dve nedelje radi otklanjanja  tehničkih i jezičkih grešaka. Naglasio je da 

poslanici imaju ograničene kapacitete nego ministarstvo, ali  u suprotnom obavezni smo da 

podnosimo mnoge amandmane.  

 

Abelard Tahiri  - je rekao da je dobio dopis od Narodnog advokata, sa sugestijom za optimalne 

rokove za izradu  nacrta zakona koji su od  16  -  36 meseci, potrebni Ministarstvu pravde, ali zbog 

agende evropskih reformi i zbog njihovog angažovanja u ispunjavanju kriterijuma i zbog 

zakašnjenja koji su se desili niz godina, naglasio je da njihovo angažovanje je ogromna  kako bi 

tokom 2018 godine uspeli završiti zahteve i kriterijume koje zahteva Evropska unija. Dok što se 

tiče  grešaka, značajno je da mi  imamo uspehe i u tom pravcu. Na kraju je zatražio razumevanje i  

podršku komisije.  

 

Igor Simiq -  je rekao da sam imao dobru nameru, ali čini mi se da nije dobro shvaćena jer kada 

bude  usvojen Nacrt – krivičnog zakonika u Skupštini svi građani će biti  upereni prema nama  i 

sve greške koje su spomenute su ogromne. Takođe rekao je da shvati hitnost za postavljanje na 

dnevnom redu za usvajanje ovog zakonika i da je opšti interes  u vezi sa liberalizacijom viza, ali i 

onih ljudi koji žive na Kosovu imaju potrebe  za kvalitetne zakone. Mi ne možemo izmeniti 

Zakonika svakog šest meseci i očekujemo od ministra  i njegovog tima da postoje potrebe za 

izmenu zakonika na kvalitetan način kako ne bi sutra  ne bi mogli pogledati naše građane u oči  

zbog toga kakvog zakona smo usvojili. Ukoliko evropska unija želi  pomagati, onda njihovi 

stručnjaci neka se uključe na aktivan način u ovom procesu a ne da vrše pritisak, jer kad bude 

usvojen zakon, koji je loš, onda će reći da  nema vladavine zakona na Kosovu, zakoni su loši i 

ponovo odgovornost pada na nama. Na kraju je predložio da se  uzimaju u obzir  ove primedbe pre 

nego što odlučujete da ga glasate.  

 

 

 

Nakon ovih  diskusija, predsednica je konstatovala da je komisija većinom glasova 6.  Za, 1.  

Protiv i  1.  uzdržan, donela sledeću:  



 

 

Preporuku  

 

Da se usvoji u načelu Nacrt – krivičnog zakonika  Republike Kosova  br. 06/L-074 

 

 

 

Sednica je završena u  11:05 časova.  

 

Pripremila:  

Jedinica za podršku Komisije   

     Predsednica Komisije,  

                                                                                                                          ______________ 

                                                                                                                              Albulena Haxhiu 

 

 

 

 
 

 


